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Verslag algemene ledenvergadering op donderdag 20 februari 2020 bij Wim Tijbosch  

Aanwezig: 3 bestuursleden en 9 leden. Bericht van verhindering: Marjon Kleefstra, Erik van Velzen en 

René Jacobs. 

 

 

1. Opening 

 - De voorzitter opent om 20.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

 - De voorzitter stelt n.a.v. de mail van René voor om aan de agenda punt 7a Bestrating toe te voegen. 

2. Verslag algemene ledenvergadering 21 februari 2019 

 - Het verslag wordt goedgekeurd en zal op de internetsite worden geplaatst. 

3. Benoeming nieuw bestuurslid 

 - Jan Hendrik Galdiga stelt zich voor. Bij acclamatie wordt hij benoemd als nieuw bestuurslid. 

4. Terugblik 2019 

 - De voorzitter geeft een overzicht van de activiteiten in 2019:  

 - de laatste deelnemers namen deel aan de tweede ronde duurzaamheid (zonnepanelen en vloer-

isolatie met Tonzon), 

 - 4 keer verscheen de nieuwsbrief, 

 - er was een geslaagde kerstborrel (in de tent die bijna wegwaaide), 

 - de Kidsclub organiseerde weer veel: vrijmarkt Koningsdag, paasactiviteit, Sint-Maarten (±35 kin-

deren), Sinterklaasfeest (±30 kinderen plus ±20 pietjes), iedere woensdag de Sport- en Spelbus, 

er werd meegedaan met het NK knikkeren en er werd meegedaan met World Cleanup Day, 

 - er was veel informatie-uitwisseling via de website, Facebook en WhatsApp, 

 - de pensionado’s hielden de wijk schoon, 

 - diverse bewoners maakten gebruik van de Tool-o-theek. 

5. Financieel verslag 2019 

 - De voorzitter meldt dat de kascommissie de boeken en bescheiden heeft gecontroleerd en in orde 

bevonden. De penningmeester geeft een toelichting. Het financieel verslag wordt goedgekeurd. 

6. Begroting 2020 

 - De penningmeester geeft een toelichting. De begroting is dit jaar anders van opzet en geeft een re-

eler beeld omdat de contributies zijn opgenomen bij het jaar waar ze betrekking op hebben. De be-

groting wordt goedgekeurd. 

7.  Activiteiten en belangenbehartiging 2020 

 - Afgezien van de in de begroting genoemde activiteiten werd gesproken over:  

 - De parkeerproblematiek. Afgesproken is om -zoals enkele jaren geleden ook is gedaan- weer 

een keer een sticker in de nieuwsbrief op te nemen die bewoners achter de ruitenwisser van au-

to’s kunnen klemmen. 

 - Vervangen van dakpannen. Dit onderwerp is eerder aan de orde geweest tijdens een algemene 

vergadering. Onze dakpannen zijn van beton en de levensduur is zeker 50 jaar. Vervangen is 

nog niet per se nodig. Wel zijn ze inmiddels kwetsbaar zijn geworden en het is niet raadzaam om 

erop te lopen of om ze te reinigen met de hogedrukspuit. Voor zover ons bekend zijn ze (afgezien 

van één garage) nog nergens op een heel dak vervangen. Benadrukt werd dat het verstandig is 

om dakpannen die bewoners nog hebben, altijd te bewaren en niet weg te gooien. 

 - De mogelijkheid van glasvezel in onze wijk. 

 - Plannen van de gemeente m.b.t gasvrij maken van woningen. 

 - Onduidelijke verkeersregels bij sommige straten. 
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7a.  Bestrating 

 - René stelt voor om wat meer 'opstandig' te worden m.b.t. de slechte bestrating en de gemeente na-

drukkelijker te gaan benaderen. Hoewel men het ermee eens was dat de bestrating slecht is (bijv. 

voor mensen met kinderwagen, rolstoel, rollator of scootmobiel), bleek tijdens de vergadering weinig 

draagvlak voor dit initiatief. De meningen liepen uiteen: ‘geen behoefte want we hebben dan lang 

overlast’, ‘heeft waarschijnlijk weinig nut want we voldoen aan de norm’, ‘de Verweijhove is waar-

schijnlijk een leerproject geweest’ (inmiddels is duidelijk dat de bestrating daar nodig was i.v.m. 

werkzaamheden aan gasleidingen), ‘ik zie liever dat ze de bibliotheek openhouden dan nieuwe ste-

nen voor mijn deur’ etc. Ook de optie van een enquête onder bewoners werd besproken maar werd 

afgewezen. Wel werd afgesproken om in de Nieuwsbrief bewoners op te roepen om klachten over 

slechte bestrating direct door de geven aan de gemeente. Ook werd afgesproken dat het bestuur 

bekijkt waar slechte plekken zijn en daarover contact opneemt met de gemeente i.v.m. herstel. 

8. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting 

 - Een van de leden vroeg zich af waarom zij in de gestapelde bouw zoveel betaalt aan transportkosten 

voor energie. Dat komt omdat in de gestapelde bouw een aparte aansluiting is voor de gezamenlijke 

voorzieningen. Ook bij weinig energiegebruik, blijven de transportkosten even hoog. Een van de le-

den suggereerde om een zonnepaneel te plaatsen (met een accu) dat uitsluitend gebruikt wordt voor 

de gezamenlijke voorziening (de bel, verlichting trappenhuis). 

 - De voorzitter sluit de vergadering rond 22.00 uur. 

 

Wim Tijbosch 

21 februari 2020 


